Aviselle 产品采用精选的中草药天然药材, 根据东医宝鉴及传承的民间疗法,



Chosen specifically for their medicinal value as outlined by the 'Dong-Yi-Bo-Gam', the famous original text of traditional Korean medicine, the herbs picked to be parts of Aviselle's proprietary blends are carefully selected, pure, and all natural.



Av iselle化妆品是通过工艺技术方法把复合营养物质制成2纳米物质,一种非常细微的离子脂质体胶囊类型的纯中药成分,形成与我们皮肤细胞类似的状态物质,它易被皮肤吸收,渗透,且各种营养成份活化皮肤功能,具有根本上改善皮肤的特效。

中医当做医药品使用的药材都要经过严格,细致的挑选和验证。 Aviselle产品基于科学和医学相结合的皮肤美容角度进行研究,不仅确保效果,且采用已得到验证的纯中药成份物质为主原料,是安全可靠的产品.

现代人的皮肤易被各种公害物质污染,皮肤健康状态和正常机能

Formed by combining traditional and strictly controlled Korean medicinal techniques with modern nanotechnology, Aviselle is the new future of cosmetics.

Our special blend of medicinal herbs and sulfur is processed and liposome-encapsulated in 2-nanometer size, allowing Aviselle to be easily absorbed through the skin. Since our cosmetics are mostly made of the same substances that form skin cells, our products activate skin functions while being harmless. We understand the science of skin care, and have developed ways to ensure our cosmetics are absorbed without losing any of their beneficial properties. With these characteristics, Aviselle is highly

下降, 积累在皮肤上的废弃物大大降低高价化妆品的效果.

Av iselle产品卓越的效能秘笈在于利用硫磺除去角质,采用了优先解毒的美丽制作方式。与一般情况下简易生产的其他产品有本质上的区型

本会社的Av iselle产品经过长时间的研究和实验,符合时代潮流和科学发展步伐,是自然成型的化妆品概念.作为挑战世界市场的名牌化妆品将留在消费者身边.

efficient in bringing your skin to life while being completely safe for use. We developed Aviselle as a complete skin care system, and unlike many other cosmetics that have been developed with a stand-alone mentality and do not necessarily work well with other make-ups in the same product line, Aviselle products were made with a multifaceted and synergetic focus to work together and revitalize your skin to brighten your complexion. We are confident in our products and intend to penetrate through the global market with high end cosmetics that keep abreast of the times.

I Love Aviselle!

Basic Skin Care Set avisélle





#### Natural Deep Cleansing Foam 120ml

丰富而含乳脂的泡沫清除毛孔排泄物,含有天然维生素,薰衣草提取物,洋甘菊提取物,迷迭香提取物等综合提取物,洗完脸后保持无拉伸感,湿润的皮肤使用方法上提取话量,充分起沫后,轻轻擦在脸上,按摩,再用温水清洗干净。

Features I A rich creamy facial foam. Deeply cleanses skin and pores without excessive tightness or dryness. Gentle formulation contains hyaluronic acid, natural betaine and herbal extracts including, lavender, chamomile and rosemary to soften skin texture.

**Directions** I Lather on palms with water and massage gently onto face. Rinse well with warm water

#### AquaDewPoreControlSerum 150ml

天然保湿因子透檬酸和鱼子酱提取物,神经? 胺等使粗糙,无光的皮肤光泽,湿润,本产品是高浓缩精.各种植物提取物从外部有害环境保护皮肤,形成保护膜,使皮肤长时间保持湿润.

使用方法 | 使用神奇爽肤水后, 取适量, 均匀地抹在脸部.

Features I A gel base that smooths and brightens. Natural hyaluronic acid, caviar extract and ceramide provide abundant moisture while promoting skin softness and balanced hydration. A protective blend of plant extracts helps create a moisturizing layer on the skin.

Directions | Apply evenly to face twice daily after Amazing Mineral Toner.

#### Amazing Mineral Toner 125ml

喷洒方便的喷雾型,含有清除活性氧气的硫磺成分,清洁并柔滑皮肤,含有马齿菜提取物,胶原蛋白,镇静敏感皮肤,便皮肤充满润光,健康美丽.

使用方法 | 起初, 洒满全脸, 轻轻拍打脸部, 使之充分吸收.

**Features** I An anti-oxidant spray mist containing a uniquely elegant formulation of elemental sulfur to clarify and soften skin. Portulaca extract and acacia collagen soothe swollen skin and enhance moisturization and softness.

**Directions** I After cleansing, spray on face and pat for absorption. Apply twice daily as part of a complete Aviselle regimen.

#### Revive Total Care Cream | 50ml

具有多样效果的技能型化妆品,促进皮肤健康,提供深层皮肤营养,达到健康 美化皮肤的境界.

作为美白机能性产品,抑制黑色素,使暗昏的皮肤清亮透明.阿甘油在皮肤层形成水分保护膜,各种植物提取物给皮肤深层提供营养,改善皮肤效能.

使用方法 | 晚上使用乳清后,轻柔按摩摸下,接著继续摸雅呵雅精制乳或莉薇晚间护理霜.

Features I A functional cosmetic cream with a wide variety of beneficial effects. Improves skin's overall condition, increasing radiance. Contains a rich blend of nutrients that work deep within the skin to promote health and beauty. Controls melanin to help clear and clarify darkened skin. Includes numerous plant extracts that penetrate deep within the skin to promote healing and wellness. Moisturizes with argan oil which helps retain moisture and prevents the negative effects of dryness.

**Directions** I Apply after Aviselle Serum in the evening. Massage into skin and pat softly. Follow with Aqua Raffiner Cream or Revital Night Care Cream.

Full Skin Care Set avisélle





Natural Deep Cleansing Foam 1120ml
Amazing Mineral Toner 1125ml
Aqua Dew Pore Control Serum 1150ml
Revive Total Care Cream 1150ml

#### Revive Conect Eye Cream 135ml

含有更加安全的纯维生素A,使下垂的眼角皮肤富有弹性,生机,是改善眼角 皱纹的专用乳霜.含有洋甘草根提取物,马蛇子菜提取物,给眼角周围细密皮 肤提供丰富的水分和营养,使眼角皮肤湿润,富有弹性.

使用方法 | 基础妆最后阶段, 在眼角及嘴边按皱纹反方向适量指压般涂抹.

Features I A scientifically advanced anti-wrinkle rejuvenating eye cream delivering high levels of enhanced-stability pure retinol and 2 nanometer encapsulated epidermal growth factor(EGF). Gives vitality and resilience to the eye contour area without irritation. Licorice and portulaca extracts moisturize and nourish fine skin around the eyes promoting elasticity and hydration.

**Directions** I Apply around eyes and lips in the morning before sun lotion and in the evening after facial moisturizers. Press eye and lip areas with finger-pressure treatment in the opposite direction of wrinkle tendencies. Pat application areas for thorough absorption.

#### Natural Glowing Base | 35ml

通过非人为的,自然色相的表现演示出自然化的化妆.同时,遮盖皮肤的不足,营造华丽的脸孔.颗粒薄又轻又均匀分布,能柔和,干净地扮装.

使用方法 | 早上 基础妆最后阶段,取出适量放在手中,用海面或食指在脸上均匀摸下。

Features I A balm makeup based on naturally sourced pigments that promotes facial brilliance by covering skin imperfections. extremely fine pigment facilitates uniform application and a soft smooth natural look. Durable skin-friendly moisturizing additives hyaluronic acid and ceramide result in added skin smoothness and vitality.

Directions I Apply to face using sponge or fingertips as the final Aviselle skin care

Basic Line avisélle





## Natural Deep Cleansing Foam | 150ml

丰富而含乳脂的泡沫清除毛孔排泄物,含有天然维生素,薰衣草提取物,洋甘菊提取物,迷迭香提取物等综合提取物,洗完脸后保持无拉伸感,湿润的皮肤. 使用方法 | 提取适量,充分起沫后,轻轻擦在脸上,按摩,再用温水清洗干净.

Features I A rich creamy facial foam. Deeply cleanses skin and pores without excessive tightness or dryness. Gentle formulation contains hyaluronic acid, natural betaine and herbal extracts including, lavender, chamomile and rosemary to soften skin texture

**Directions** I Lather on palms with water and massage gently onto face. Rinse well with warm water.



#### Amazing Mineral Toner 1125ml

喷洒方便的喷雾型,含有清除活性氧气的硫磺成分,清洁并柔滑皮肤,含有马齿菜提取物,胶原蛋白,镇静敏感皮肤,使皮肤充满润光,健康美丽.

使用方法 | 起初, 洒满全脸, 轻轻拍打脸部, 使之充分吸收.

**Features I** An anti-oxidant spray mist containing a uniquely elegant formulation of elemental sulfur to clarify and soften skin. Portulaca extract and acacia collagen soothe swollen skin and enhance moisturization and softness.

**Directions** I After cleansing, spray on face and pat for absorption. Apply twice daily as part of a complete Aviselle regimen.

Basic Line avisélle





## AquaDewPlusSerum | 50ml

天然保湿因子透檬酸和 鱼子酱提取物,神经? 胺等使粗糙, 无光的皮肤光泽, 湿润, 本产品是高浓缩精. 各种植物提取物从外部有害环境保护皮肤, 形成保护膜, 使皮肤长时间保持湿润.

使用方法 | 使用神奇爽肤水后, 取适量, 均匀地抹在脸部.

Features I A gel base that smooths and brightens. Natural hyaluronic acid, caviar extract and ceramide provide abundant moisture while promoting skin softness and balanced hydration. A protective blend of plant extracts helps create a moisturizing layer on the skin.

Directions | Apply evenly to face twice daily after Amazing Mineral Toner.



#### AquaRaffinerCream 165ml

以熊果?为主成份的美白机能性产品,能消除黑色素,使暗昏的皮肤清亮透明, 恰如其分地调整油和水的平衡,使皮肤柔和湿润,天然保湿成分 透檬酸在皮肤 层形成水分保护膜,最大程度降低水分损失.绿茶提取物,葡萄柚提取物等植物 提取物使干燥松懈的皮肤变得湿润.

使用方法 | 晚上使用乳清后, 取出适量, 如按摩皮肤轻柔摸下

Features I A light yet intensive facial moisturizer with albutin to enhance skin clarity and transparency via melanin reduction. Natural hyaluronic acid and biosaccharide gum promote elegant hydration and create a moisture-protective skin environment. Plant extracts including green tea and grapefruit further augment moisturization.

**Directions** I Apply in the evening after serum. Gently pat and massage for absorption.

Basic Line avisélle





#### Revital Night Care Cream | 65ml

是柔软又用途广泛的乳霜,能增进皮肤活性,含有对改善皮肤有效的 腺?酸,能迅速,轻柔地渗透到皮肤深层,消除皮肤烦恼,使皮肤光滑湿润,是改善皮肤皱纹的技能性化妆品.

含有天然保湿因子和胶原蛋白,鱼子酱提取物,解决皮肤表面干燥及拉伸感,使皮肤干净华润.

使用方法 | 晚上使用雅呵雅精制霜后,提取适量,均匀摸下,轻轻拍打,促其吸收

**Features** I A silky rich functional cosmetic cream with retinol and adenosine that helps reduce wrinkles. Unique formulation delivers retinol and adenosine transdermally to improve skin tone and texture. Natural moisturizing agents, caviar extract and collagen replenish epidermal moisture and relax overall tightness. Decreases the appearance of wrinkles by enhancing skin function.

Directions | Apply in the evening after Aqua Raffiner Cream. Gently pat for absorption.



#### Amazing EyeCare Cream ■ 25ml

含有更加安全的纯维生素A,使下垂的眼角皮肤富有弹性,生机,是改善眼角皱纹的专用乳霜。含有洋甘草根提取物,马蛇子菜提取物,给眼角周围细密皮肤提供丰富的水分和营养,使眼角皮肤湿润,富有弹性.

使用方法 | 基础妆最后阶段, 在眼角及嘴边按皱纹反方向适量指压般涂抹.

Features I A scientifically advanced anti-wrinkle rejuvenating eye cream delivering high levels of enhanced-stability pure retinol and 2 nanometer encapsulated epidermal growth factor(EGF). Gives vitality and resilience to the eye contour area without irritation. Licorice and portulaca extracts moisturize and nourish fine skin around the eyes promoting elasticity and hydration.

**Directions** I Apply around eyes and lips in the morning before sun lotion and in the evening after facial moisturizers. Press eye and lip areas with finger-pressure treatment in the opposite direction of wrinkle tendencies. Pat application areas for thorough absorption.





#### AquaDewOil FreeSunBlock Cream | 70ml

能同时防止对皮肤表面有恶影响的激光紫外线UVB和对皮肤深层产生影响的 生活紫外线A的产品,各种植物提取物在皮肤上形成软保护膜,使人感到柔顺, 清新. 很少有白浊现象, 是使用方便的防水产品.

使用方法 | 提取适量, 均匀抹在皮肤上. 出门15-20分钟前使用.

Features | A broad spectrum UVB/UVA non greasy sun lotion. Prevents surface skin damage by blocking UVB and deeper skin damage by blocking UVA. Plant extracts form a smooth protective film on the skin that feels fresh and soft. Provides high level UVA protection with less white residues. Very water resistant and exceptionally elegant. **Directions** I Apply liberally in the morning. Gently pat and massage for absorption. When used as part of an Aviselle regimen, apply after Aqua Dew Plus Serum or Aqua Dew Essence Cream

#### Perfect Clear Mask #100ml

的马蛇子菜供应水分,湿润,净化皮肤.

使用方法 | 晚间用 纯清洗泡沫洗脸后, 除眼部外的脸上均匀涂抹, 按摩, 直到 排出废弃物,用温水洗净.

皮肤类型别按摩时间及使用次数: 中干性皮肤 一周1回

1分 脂肪皮肤 一周2会 2分 痤疮皮肤 一周3回 3分

Features | An exfoliating gel mask that helps keep pores clean and exposes fresh keratin. Portulaca extract hydrates and softens exposed skin during the exfoliation process for Softer and glowing skin. Portulaca extract hydrates and softens exposed skin during the exfoliation process for skin that is softer and more glowing.

Directions I 1 to 3 times weekly, wash face in the evening with Natural Deep Cleansing Foam and dry. Apply mask. After 1 minute, massage with the index fingers and middle fingers of both hands as if drawing a circle for 1 to 3 minutes. After massage, wait 15 minutes then wash face with water and dry. Apply evening skin care regimen after mask.

Mask frequency & Massage times : Normal/Dry 1 per week 1 minute Oily 2 per week 2 minutes Acne-prone 3 per week 3 minutes









#### Amazing Lifting Toner | 45ml

利用2纳米技术制造的本产品解毒,分离粘贴在皮肤的有害物质,提高硫磺氨基酸的皮组织,角质机能,具有放松肌肉,紧缩脸部,活化皮肤机能效能.

使用方法 | 洗完脸后喷洒, 从脸下部往上部按摩, 敲打. 肌肉僵硬部位或不舒服部位, 多喷几回, 促其渗透.

Features I The Aviselle Amazing Lifting Toner I uses patented 2-nano technology to detoxify and protect your skin from the hazardous substances encountered from everyday life. With the amino acids found in our proprietary sulfur-based formula, the Aviselle Lifting Toner I boosts keratin functionality to relax the facial muscles and tightens the skin. Directions I Apply the Aviselle Amazing Lifting Toner to the face after washing, and gently massage it into the skin. For tense facial muscles or skin problems, repeat the process several times.

#### Amazing Lifting Toner | 45ml

再生损伤细胞核老化的皮肤, 具有强力的紧实, 镇静效果. 主原料硫磺的抗酸化剂去除不良氧气, 有消除老化原因的机能.

使用方法 | 涂抹 特效紧实爽肤水后再适量喷洒. 顽固性皮肤可多喷洒几回.

Features I With our unique antioxidant-rich sulfur-based formula, the Aviselle Amazing Lifting Toner II is designed to repair damaged and aging skin. By effectively detoxifying your skin, the Aviselle Amazing Lifting Toner II ensures excellent lifting and relief to reverse the aging process.

**Directions** I Apply the Aviselle Amazing Lifting Toner to the face after washing, and gently massage it into the skin. For tense facial muscles or skin problems, repeat the process several times.

#### Hera's Secret Cream | 45ml

严格挑选的中草药天然药材为主原料的本产品帮助皮肤血液循环,有效清除,分离留在皮肤的废弃物,活化皮肤机能,具有杰出的皮肤亲和力,使皮肤亮丽,湿润,充满生机.

使用方法 | 使用特效矿物爽肤水清洁皮肤后,用适量赫拉神奇乳均匀涂抹,按摩,敲打,顽固性部位增加涂抹量,继而涂抹莉薇全卸霜,

Features I The Aviselle Hera's Secret Cream is created with our blend of carefully selected high quality natural Chinese herbal medicine to improve the circulation and complexion of your skin by detoxifying, moisturizing, and increasing overall functionality of the skin to make it clear, light, and supple.

**Directions** I After applying the Amazing Mineral Toner, apply and gently massage an appropriate amount of Hera's Secret Cream into the face. Apply heavily to troubled areas. Follow with an application of Aviselle Revive Total Care Cream.

#### Revive Pure Night Therapy 145ml

控制因夜间皮肤活动发生的皮脂分泌, 使皮肤松软. 含有马蛇子菜提取物, 银杏叶提取物, 绿茶提取物, 给疲劳的皮肤提供营养, 使之湿润. 皮肤活动圆滑的夜间提供营养, 管理充满健康美的皮肤.

使用方法 | 晚上洗完脸后, 先作基本妆, 后均匀涂抹.

Features I A scientifically-advanced biologically-active gel with encapsulated 2 nanometer-particle-size epidermal growth factor(EGF) that enhances skin activity overnight. helps regulate oil secretion and refine pores. Extracts of green tea, ginkgo leaf and portulaca nourish and purify the skin. Promotes a moist healthy glow.

Directions I Apply as the final Aviselle skin care step every evening.





## Aqua Dew Essence Cream 165ml

具有天然中药成分和集中保湿成分的综合效果,使皮肤具有湿润感,涂抹瞬间形成含有天然中药成分和集中保湿成分的水滴,感觉清爽,具有管理皮肤效果.使用方法 |使用特效矿泉爽肤水后,取出适量涂抹.

**Features I** An extremely light facial humectant. Natural herbs and intensive moisturizing ingredients synergize in softness as the skin soaks in nature's moist fresh vitality. An aqua veil is formed immediately upon application with resultant coolness and softness. Excellent for oily and acne-prone skin.

**Directions** I Apply evenly to face twice daily after Amazing Mineral Toner. Ideal for combination, oily and acne-prone skin.



#### Natural Glowing Base | 35ml

通过非人为的,自然色相的表现演示出自然化的化妆.同时,遮盖皮肤的不足,营造华丽的脸孔.颗粒薄又轻又均匀分布,能柔和,干净地扮装.

使用方法 | 早上 基础妆最后阶段, 取出适量放在手中, 用海面或食指在脸上均匀摸下.

Features I A balm makeup based on naturally sourced pigments that promotes facial brilliance by covering skin imperfections. extremely fine pigment facilitates uniform application and a soft smooth natural look. Durable skin-friendly moisturizing components hyaluronic and and ceramide result in added skin smoothness and vitality.

**Directions** I Apply to face using sponge or fingertips as the final Aviselle skin care step every morning.





#### Revive Total Care Cream | 50ml

具有多样效果的技能型化妆品,促进皮肤健康,提供深层皮肤营养,达到健康美化皮肤的境界.

作为美白机能性产品,抑制黑色素,使暗昏的皮肤清亮透明.阿甘油在皮肤层形成水分保护膜,各种植物提取物给皮肤深层提供营养,改善皮肤效能.

使用方法 | 晚上使用乳清后,轻柔按摩摸下,接著继续摸雅呵雅精制乳或莉薇晚间护理霜.

**Features I** A functional cosmetic cream with a wide variety of beneficial effects. Improves skin's overall condition, increasing radiance. Contains a rich blend of nutrients that work deep within the skin to promote health and beauty. Controls melanin to help clear and clarify darkened skin. Includes numerous plant extracts that penetrate deep within the skin to promote healing and wellness. Moisturizes with argan oil which creates a film that helps retain moisture and prevents the negative effects of dryness.

**Directions** I Apply after Aviselle Serum in the evening. Massage into skin and pat softly. Follow with Aqua Raffiner Cream or Revital Night Care Cream.



#### Eye Make-up Remover II 100ml

含有硫磺和维生素E,绿茶提取物.本产品具有卓越的眼唇清洗机能,含有保湿因子,引起持续的水化作用.又因镇静和抗酸化作用,去除活性氧气,有助于保持清洁的皮肤.

使用方法 | 化妆棉上沾湿适量卸妆液, 从眼底下部往上或往外轻轻擦试.

**Features** I Aviselle Eye Makeup Remover, along with perfectly removing eye makeup, hydrates and revitalizes your skin with our unique blend of Sulfur, Vitamin E, and Green Tea extracts. With its moisturizing and anti-oxidant properties, Aviselle Eye Makeup Remover will help you maintain clean, clear, and healthy skin.

**Directions** I Apply an appropriate amount of this product to a cosmetic puff, and then gently wipe away the makeup from under your eyes with an upward or outward motion.







#### Revitalizing Mask (White, Wrinkle) \$\ 5 \text{Sheets}\$

由高浓缩天然成分制成的紧致面膜给疲倦的皮肤注入活力, 具有美白,紧 致皱纹的卓越功能,通过直接提供营养,保持健康弹性皮肤. 提高硬皮吸水 性,增加轻快温柔的皮肤感觉.

使用方法 | 1. 洗脸后, 喷洒化妆露, 然后从上往下紧贴薄纱.

- 2. 有手指敲打后在薄纱上面轻轻按摩(提高吸水性)
- 3.15分钟后,从下往上摘取薄纱,敲打残留物,促其吸收.
- 4. 事后不必洗脸, 仅涂抹晚间用 Aviselle.
- 使用过的面膜不可再用.

面膜是空气与外界暂时隔离状态下, 使皮肤活性成分渗透到皮肤深处, 是简易的皮肤管理专用制品.

Features I The Aviselle Revitalizing Mask, made of natural ingredients, revitalizes tired skin with its concentrated formula designed to whiten skin and remove wrinkles. The Aviselle Revitalizing Mask supplies nutrients that are absorbed directly and deeply into your skin, turning it healthy and resilient, as well as making it feel light and silky to the touch.

**Directions** I 1. Wash your face thoroughly, and apply toner. Apply the Aviselle Revitalizing Mask on your face, pressing down in a downward motion.

- 2. Gently massage the mask to assist in the absorption of our formula into your skin.
- 3. After 15 minutes, gently remove the mask by peeling upwards.
- 4. Do not wash your face after removing the mask. Allow the essence left by the mask to be absorbed into your skin throughout the night.
- Do not reuse masks.
- Recommended use: two or three times a week.

#### Soothing Acne Control Mask I 5 Sheets

由天然成分高浓缩精制成的 舒缓系类痤疮治疗面膜具有卓越的抑制皮肤问题及镇静效果. 构成角质蛋白质主成分的硫磺提高氨基酸的角质机能,抑制过多皮脂分泌,解毒累积在皮肤的公害或有害物质,对痤疮,问题性皮肤有卓越疗效.

使用方法 11. 洗脸后, 喷洒化妆露, 然后从上往下紧贴薄纱.

- 2. 有手指敲打后在薄纱上面轻轻按摩(提高吸水性)
- 3. 15分钟后, 从下往上摘取薄纱, 敲打残留物, 促其吸收.
- 4. 事后不必洗脸, 仅涂抹晚间用 Aviselle即可.
- 使用过的面膜不可再用.
- 舒缓系类痤疮治疗面膜一周2-3回即可.
- 面膜是空气与外界暂时隔离状态下, 使皮肤活性成分渗透到皮肤深处, 是简易的皮肤管理专用制品.

Features I The Aviselle Soothing Acne Control Mask greatly controls and relieves skin troubles with its rich concentrate of natural ingredients. Using the power of Sulfur, which enhances the function of amino acids in keratins and controls excessive sebum production, the Aviselle Soothing Acne Control Mask detoxifies your skin of the pollutants and hazardous substances that accumulate from everyday life and more. While powerful against acne, our formula is usable for even the most sensitive of skin.

**Directions** I Wash your face thoroughly, and apply toner. Apply the Aviselle Revitalizing Mask on your face, pressing down in a downward motion.

- 2. Gently massage the mask to assist in the absorption of our formula into your skin.
- 3. After 15 minutes, gently remove the mask by peeling upwards.
- 4. Do not wash your face after removing the mask. Allow the essence left by the mask to be absorbed into your skin throughout the night.
- Do not reuse masks.
- Recommended use: two or three times a week.
- This product is designed for convenient skin management. Its active ingredient is absorbed deep into the skin.

Hair Care





## Ginkgo Bio Shampoo II 500ml

迎合现代人忙碌的活动时间特制的 Aviselle 银杏树叶洗发精以快速洗涤 力节约水,缩短时间,防止脱毛,使用后保持润气和弹力.银杏成分促进 血液循环,头皮健康,是头发管理的好伙伴.

使用方法 | 充分湿透头发, 取适量洗发精, 抹在头发上, 揉搓, 出沫为止. 洗净,按摩后用温水冲洗.2-3分钟后,进行按摩效果更佳.

Features | Aviselle Ginkgo Bio Shampoo, with its proprietary blend of Sulfur, Gingko Nut. Extracts of Pine, and Various Chinese Medicinal Roots, is an effective and fast-acting cleanser which moisturizes and strengthens hair with use, and can prevent hair loss by assisting in the maintenance and circulation of the scalp. Directions | Wet hair fully. Apply an appropriate amount of this product to the hair. Wash and massage the hair and scalp. Rinse the hair with warm water. 2 or 3minute massaging results in faster effects.

#### Ginkgo Bio Treatment 1500ml

采用对头发有特效的天然植物性原料,中医处方,松树,银杏树纯自然药 材,使用100%天然提取物,缓解头皮刺激.因含有角质成分防止静电,涂 洗每根头发, 用维生素 A成分维持头皮与头发的营养平衡, 使头发变得有 生机,飘逸.

使用方法 | 使用洗发精后, 适量涂抹, 用凉水冲洗即可.

Features | Aviselle Ginkgo Bio Treatment, made of Sulfur, Gingko Vinegar, Extracts of Pine, and Various Chinese Medicinal Roots, is an effective hair conditioner to be used in conjunction with Aviselle Ginkgo Bio Shampoo to stimulate your scalp and to give your scalp a sparkling shine. With the power of keratins and its retinol ingredients, Aviselle Ginkgo Bio Treatment prevents ESD (Static Buildup), locks in moisture, and maintains the nutritional and pH balance of your scalp to create healthy and resilient hair.

Directions | After using shampoo, apply an appropriate amount of this product. Rinse with cold water.

**AVISE USA Corp.** 

Beverly Hills, CA 90210 TEL 323) 930-0011 FAX 323) 930-0055

www.aviseusa.net

